
Gemeente Overbetuwe
T.a.v. het College van B & W

Dorpsstraat 67 
6661 EH Elst

Elst, 16  februari 2022.

Betreft: Veldverlichting S.V. Spero

Geacht college,

Het bestuur van de S.V. Spero vraagt uw aandacht voor het volgende.

Nederland heeft met het Klimaatakkoord, de Klimaatwet en het Klimaatplan voor de periode 2021-
2030 de weg ingeslagen naar een verregaande verduurzaming van de samenleving. Sinds het 
Klimaatakkoord zijn in alle sectoren maatregelen ingevoerd om de CO2-emissies richting 2030 fors te 
verlagen. 

Ook de S.V. Spero pakt daarin zijn maatschappelijke verantwoordelijkheid en heeft reeds in 
november 2019 een energie audit uit laten voeren teneinde de actuele status van het energie 
verbruik op de accommodatie vast te stellen. Uit deze energie audit zijn een groot aantal 
aanbevelingen naar voren gekomen welke het verbruik van zowel stroom als gas kunnen terug 
dringen.

Als bestuur van S.V. Spero zien we ook dat de Gemeente Overbetuwe zijn verantwoordelijkheid 
neemt door onder andere beleid te maken op licht in de openbare ruimte (waaronder sportvelden).

De S.V. Spero heeft, mede na aanleiding van de steeds verder stijgende energieprijzen en om in de 
nabije toekomst financiële problemen te voorkomen, de uitvoer van beperkende maatregelen uit de 
energie audit boven aan de agenda gezet. Inmiddels zijn dan ook al een groot aantal van deze 
energie besparende maatregelen getroffen. Zo zijn inmiddels nagenoeg alle lichtbronnen vervangen 
door LED lichtbronnen en zijn er diverse thermostaten geplaatst en CV installatie opnieuw 
ingeregeld. Ook over de plaatsing van zonnepanelen en warmtepompen op de accommodatie 
worden inmiddels plannen gemaakt. 

De maatregelen die we als S.V. Spero verder zelf kunnen nemen om het stroomverbruik verder te 
beperken lopen echter tegen de grens aan. 



Zoals bij de meeste sportvelden in de Overbetuwe is ook bij S.V. Spero de gemeente eigenaar van de 
lichtmasten. Deze lichtmasten zijn op de velden 2 en 3 voorzien van conventionele 
verlichtingsbronnen. Deze lichtbronnen zijn binnen de energie audit als grootverbruiker naar voren 
gekomen. Zo kan er op beide velden een besparing van ruim 14.000 kWh behaald worden door de 
conventionele verlichting te vervangen door LED verlichting. Voor onze vereniging betekent dit, zeker 
met de stijgende energieprijzen, een enorme besparing.

Daar waar de onze vereniging deze essentiële energie beperkende maatregelen reeds heeft getroffen 
of deze in ontwikkeling heeft, zou het bestuur van de S.V. Spero het college willen vragen om de 
veldverlichting, welke als grootverbruikers uit de energie audit komen, van de velden 2 en 3 op een 
zo kort mogelijke termijn te vervangen voor LED lichtbronnen.

Indien gewenst lichten wij ons standpunt graag mondeling bij u toe.

Met vriendelijke groeten,

Bestuur S.V. Spero

René Nobels
voorzitter
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